



中二至中五入學申請
(2023年9月入學)

1. 申請人須於本校網頁(www.ktscss.edu.hk)下載申請表格。
2. 請於 **2023年7月10日(星期一)下午4時30分或之前**親臨本校校務處遞交申請表，並同時附上下列文件：
 - (a) 香港身份證副本
 - (b) 本學年及上學年成績表副本
 - (c) 獎狀或證書副本 (如適用，請同時交回『表格A』)
 - (d) 回郵信封一個 (請貼上郵票)
3. 面試安排
校方會邀請個別合資格的申請者參加面試和筆試。
4. 收生準則
本校將根據學生提交資料及面試進行評估，各項評分項目比重如下：

學術表現	40%
語文能力	20%
操行及性向	20%
課外活動及服務表現	10%
家庭對同學的支援	10%
5. 注意事項
 - 請親臨本校校務處遞交申請表。
 - 逾時申請，恕不考慮。



Application for a place in S.2 to S.5
(Admission in September 2023)

1. Please download the application form from our website (www.ktscss.edu.hk).
2. The duly completed application form should be returned to our General Office **on or before 4:30 p.m. 10 July 2023 (Monday)** together with the following documents:
 - (a) Photocopy of the HKID card
 - (b) Photocopy of school reports of the current year and last year.
 - (c) Photocopy of relevant certificates, awards and/or proof of extra-curricular activities (if applicable, please hand in "Form A")
 - (d) A stamped and addressed envelope.
3. Arrangement of interviews
Eligible applicants will be invited to attend an interview and written assessment.
4. Selection Criteria
The admission criteria and weighting are as follows:

Academic Performance	40%
Language Proficiency	20%
Conduct and Personality	20%
Extra-curricular activities and services	10%
Family support	10%
5. Remarks
 - All application forms should be submitted in person.
 - Late submission will not be considered.